
Protokól Nr 63 /2023

z obrad 63 Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 20 grudnia 2023 r. o godz.
10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ul. Piaseczyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek,
Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Skarbnik Marta Niedzielska, Kierownik Wydziału
Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec, Kierownik Wydziału Dróg Gminnych
Piotr Szczepanik, Kierownik Wydziału Podatków i Gospodarki Odpadami Komunalnymi
Agnieszka Sobieraj, Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Dyrektor
Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward Skarżyński, Dyrektor Konstancińskiego Domu
Kultury Edyta Markiewicz-Brzozowska oraz mieszkańcy.

Ad I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 63

Sesji Rady Miej skiej Konstancin-Jezioma.

Ad 2- Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista obecności

stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali wraz

z materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

L Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 58, 59, 60 i 61 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
10.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
11 .Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem

roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
12.Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstanein-Jeziorna na rok

2024:



1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,

4) dyskusja nad projektem uchwaly budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,

5) głosowanie nad uchwalą budżetową.

13.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.

14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej
w Konstancinie-Jeziornie na pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących
różnicę pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczalni, a zafakturowanych
ich wytwórcom w 2024 r.

I 5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych wediug udziału
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego —

Zaklad Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2024.
l6.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 649/VIII/54/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

l7.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 650/VIII/54/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian
za uiszczona opłatę.

18.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej
dla metropolii warszawskiej 2030+”.

ł9.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przysługuj ącego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie
Konstancin-Jezioma.

20.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego 13.

21.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów AJkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

22.Projekt uchwały XV sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 XV mieście Konstancin-Jezionia, nazwy
‚„Lawendowa”.

23.Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek XV gminie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej XV ewidencji
gruntów i budynków jako działka numer 29/3 z obrębu 0013 Kierszek.

24.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
‚„Chorągiew Stoleczna Związku Harcerstwa Polskiego” nieruchomości stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 69 z obrębu Ol-24 XV mieście Konstancin-Jezioma.
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25.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących własność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczeniem
pod infrastrukturę techniczną związaną z elektromobilnością, na okres 10 lat.

26.Korespondencja.
27.Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej zaproponowała aby w punkcie 26 porządku obrad
wprowadzić projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad
został przyjęty.

Wobec powyższego porządek obrad 63 sesji przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołów z 58, 59, 60 i 61 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy,

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
l0.Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem
roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

12.Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok
2024:

6) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami
informacyjnymi,

7) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
8) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
9) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami,
10) głosowanie nad uchwałą budżetową.

13.Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.

14.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
samorządowego zakładu budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej
w Konstancinie-Jeziornie na pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących
różnicę pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczalni, a zafakturowanych
ich wytwórcom w 2024 r.

l5.Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału
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własności należącej do Gminy Konstaricin-Jeziorna dla zakładu budżetowego —

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2024.
16.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 649/y111154/2023 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

tl.Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 650/Vł11154/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowego
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości zamieszkalych i zagospodarowania tych odpadów w zamian
za uiszczona opłatę.

18.Projekt uchwaly w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej
dla metropolii warszawskiej 2030+”.

19.Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przyshtgującego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie
Konstancin-Jeziorna.

20.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego t3.

21.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów ALkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

22.Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 w mieście Konstancin-Jeziorna, nazwy
„Lawendowa”.

23.Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek w gminie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej w ewidencji
gruntów i budynków jako działka numer 2913 z obrębu 0013 Kierszek.

24.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
.„Chorągiew Srnłeczna Związku 1-larcerstwa Polskiego” nieruchomości stanowiącej
działkę ewidencyjną nr 69 z obrębu 01-24w mieście Konstancin-Jeziorna.

25.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących własność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczeniem
pod infrastrukturę techniczną związaną z elektromobi]nością, na okres 10 lat.

26.Projekt uchwaly w sprawie powolania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

27.Korespondencja.
28.Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4-Przyjęcie protokołów z 58, 59, 60161 sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż do treści protokołów nie wplynęły żadne uwagi
i przeszła do ich przyjęcia.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 58 sesji.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 59 ses.

W wyniku głosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęla protokól

z 60 sesji.
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W wyniku glosowania: za — jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z 61 sesji.

Ad 5— Wystąpieniu mieszkańców.

Pan Andrzej Stolarski zabrał glos i poparł wniosek o remont ul. Ostrołęckiej, który został
złożony przez mieszkańców tej ulicy oraz odczytał go.
Pan Zygmunt Włodarczyk zabrał głos odnośnie: planowanego targowiska w nowej
lokalizacji, raportu z odwiertów na Łąkach Oborskich, ulicy Pocztowej, nielegaLnego
wysypiska w okolicach śluzy na rzece Jeziorce oraz boiska w Mirkowie.
Pani Lilia Sokół zabrała głos w sprawie projektu uchwały z trwających obrad sesji odnośnie
dotacji w wysokości 9,04 zł. i ogólnie wysokości dopłat w tej kwestii na przestrzeni lat,
a także wysokości opłat za m3 wody i ścieków oraz powodów wystąpienia do Polskich Wód
w sprawie skrócenia daty obowiązywania taryfy.
Pan Witold Biernacki zabrał głos i zapytał skąd wziął się poniysl na powstanie klubu Senior +

na Grapie?
Pan Jan Strękowski zabrał glos w sprawie przebudowy dróg Skolimowa, krytykując działania
Burmistrza oraz radnych w tej sprawie.
Pan Marek Górski zapytał: co się dzieje z miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego ul. Kolejowej- etap Ii Ił.
Pan Michał Wiśniewski zaapelował o zrealizowanie budżetu, który w dniu dzisiejszym będzie
uchwalany i dodał, iż bardzo cieszą go wprowadzone oszczędności związane z przeciekami
oraz z oświetleniem. a także niedługa już realizacja przebudowy drogi pomiędzy
Konstancinem a Piasecznem.
W trakcie wystąpień mieszkańców” głos zabrali również radni: Krzysztof Bajkowski, Andrzej
Cieślawski oraz Agata Wilczek.
Na pytania i uwagi mieszkańców odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk, a także
Przewodnicząca Rady, Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych
Andrzej Cieślawski oraz Kierownik Ewa Klimkowska-SuL.

Ad 6 - Interpelacje, zapytaniu rudnych i wolne wnioskt

Przewodnicząca Agata Wilczek zabrala głos w imieniu radnego Włodzimierza Wojdaka,
który złożył na piśmie zapytanie odnośnie stanu zadłużenia m.in. SGGW wobec Gminy
Konstancin-Jeziorna. Następnie zapytala: czy firma, która sporządziła opracowanie odnośnie
Lęgów Oborskich może przedstawić je na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska? Burmistrz udzielił odpowiedzi.
Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z pytaniem odnośnie odbioru bioodpadów po
terminie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 7 - Informacja Burmistrzu o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinunsowej gminy,
ty tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Burmistrz przekazał ww. informację w formie pisemnej i uzupełnił ją ustnie mówiąc, iż SKO
w Warszawie w dniu 06.12.2023 r. wydało decyzję o zwrocie przez szkołę nadmiernie
wypłaconej dotacji. Brak pytań.

Ad 8 - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Brak pytań.
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Ad 9 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw -1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęla ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 756/y11116312023.

Ad 10 - Projekt uch wały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwaly wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, łnwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw -1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 757fy1łL”63!2023,

Ad 11 - Projekt uch wały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasajqcych z upływem
roku budżetowego 2023 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną do
projektu autopoprawką.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.
Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 758/yII1/63!2023.

Ad 12 - Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok
2024:

1) odczytanie projektu uch wab” budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi,

Skarbniczka odczytała ww. projekt uchwały.

2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,

Przewodniczący Komisji Budżetu, inwestycji i Spraw Majątkowych odczytal ww. opinię
(stanowi ona załącznik do niniejszego protokolu).

3,) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uch wa4” budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,

Skarbnik Marta Niedzielska odczytała ww. opinie (stanowią one załącznik do niniejszego
protokołu).
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Radny Bogusław Komosa zwrócił się z prośbą o głosowanie bez dyskusji. Przewodnicząca
Agata Wilczek przypomniała, iż punkt 4 porządku obrad przewiduje dyskusję i jeśli radni
będą chcieli dyskutować lub zadawać pytania to mogą to zrobić.

4) dyskusja nad projektem uch wały budżetowej i glosowanie nad zgloszonymi
wnioskami,

Przewodnicząca Rady zauważyła, iż budżet jest bardzo ambitny i otworzyła dyskusję nad
nim, w której udział wzięli radni: Ignacy Gołębiowski oraz Włodzimierz Wojdak. Na pytania
odpowiedziała Skarbniczka.
W dalszej części obrad sesji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wnioski złożone
do projektu budżetu. W pierwszej kolejności radni głosowali nad wnioskami
przegłosowanymi przez Komisje merytoryczne, a następnie Komisję Budżetu, a następnie
wnioski wprowadzane do ww. projektu uchwały jako autopoprawka przez Skarbniczkę
Gminy.

Wniosek, aby w dziale 754 (Bezpieczeństwo publiczne i ochrona pożarowa)
w rozdziale 75404 (Komendy wojewódzkie policji) planowane wydatki majątkowe
pkt 2 dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji
w Konstancinie -Jeziornie zmniejszyć o kwotę 30.000,00 złotych.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 600 (Transport i łączność) w rozdziale 60016 „Drogi publiczne
gminne” planowane wydatki bieżące pkt 4 „Wykonanie dokumentacji projektowych
dróg gminnych” zmniejszyć o kwotę 100 000,00 złotych.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 25.000,00 zł dział 926 Kultura fizyczna, rozdział
92604- Instytucje kultury fizycznej, wydatki majątkowe pktl Zadania inwestycyjne-
Monitoring na gmiimych placach zabaw.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 150 000,00 złotych w dziale 600 rozdziale 60016
planowane wydatki majątkowe, zadania inwestycyjne punkt 1 — Rozbudowa

kanalizacji deszczowej na terenie Cegielni Oborskiej-Elsam w Konstancinie-Jeziornie.
Zadanie to byłoby tym samym wykreślone z działu 600 w całości.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek o zmniejszeniu o kwotę 20.000,00 zł w dziale 750 Administracja publiczna,
rozdz. 75075 Promocja jcdnostek samorządu terytorialnego, wydatki bieżące 6/
Działalność wydawnicza i zakup powierzchni reklamowej w prasie do kwoty
180.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) wniosek o zmniejszeniu o kwotę 400.000,00 zł w dziale 900 Gospodarka komunalna
i ochrona środowiska, rozdz. 90002 Gospodarka odpadami komunalnymi, wydatki
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bieżące 3/ Odbiór i zagospodarowanie odpadami komunalnymi. Na zadaniu tym

pozostanie kwota 12.600.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie ( 7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek, aby w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa,

w rozdziale 75416 Straż gminna (miejska) w wydatkach bieżących dodać pkt 3 Zakup

fotopułapek 5.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 926 Kultura fizyczna w rozdz. 92695 Pozostała działalność

w wydatkach bieżących dodać pkt 4 zumba i joga w Opaczy 25.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek, aby dokonać zwiększenia w dziale 926 Kultura fizyczna w rozdziale 92695

Pozostała działalność w wydatkach bieżących pkt 1 nagrody za udział w imprezach

sportowych organizowanych przez gminę oraz za wybitne osiągnięcia sportowe

o kwotę 25.000,00 zł ( do kwoty 75.000,00 zł).

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 20- dodać zadanie pod nazwą Budowa

chodnika ulicy Zaleśnej w sołectwie Borowina — 50.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz. 60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 21- dodać zadanie pod nazwą budowa ulicy

Ściennej w Bielawie — 50.000,00 zł

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz. 60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt 23- dodać zadanie pod nazwą Budowa ciągu

pieszo rowerowego na działce 87w obrębie 0015 - 75.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi publiczne

gminne w wydatkach majątkowych pkt. 22- dodać zadanie pod nazwą Budowa

chodnika w ulicy Głowackiego— 75.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (ł7 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.
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Wniosek, aby w dziale 750 Administracja publiczna, rozdz.75075 Promocja jednostek
samorządu terytorialnego, wydatki bieżące pkt 9 dodać zadanie - Wydanie
spacerownika po gminie Konstancin-Jeziorna- 20.000,00 zł.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

) Wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność w rozdz. 60004 Lokalny transport
zbiorowy, wydatki bieżące pkt li Dotinansowanie linii ZTM- porozumienie z mst.
Warszawy (linie 139,200,251,264,71 0,724,742,N50) zwiększyć finansowanie
o 400.000 zł do kwoty 6.700.000,00 zł

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek poLegający na zwiększeniu dochodów bieżących w dziale 801, rozdz. 80101,
w kwocie 143.466.00 zł z tytułu dotacji celowej przyznanej w ramach programów
finansowanych z udziałem środków europejskich na realizację przez Szkolę
Podstawową Nr 2 projektu „Zagraniczna mobilność edukacyjna uczniów i kadry
edukacji szkolnej”.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek polegający na zwiększeniu wydatków bieżących w dziale 801, rozdz. 80101,
w kwocie 179.333,00 zł z przeznaczeniem na realizację przez Szkołę Podstawową Nr
2 projektu „Zagraniczna mobilność edukacyjna uczniów i kadry edukacji szkolnej”
finansowanego ze środków europejskich.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

Wniosek polegający na zmniejszeniu wydatków bieżących w dziaLe 801, rozdz.
80101, w kwocie 36.367,00 zł przeznaczonych na zakup usług przez Szkolę
Podstawową Nr 2.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

> Wniosek polegający na zwiększeniu wydatków bieżących w dziale 758, rozdz. 75818,
w kwocie 500,00 zł przeznaczonych na rezerwę celową na realizaąję zadań gminy
z zakresu zarządzania kryzysowego.

W wyniku glosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. wniosek.

5) gloso walik nad uch walą budżetową.

W wyniku głosowania: za- jednoglośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła uchwałę
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2024 wraz z podjętymi
wnioskami.
Nadtino jej numer 759!yIII!63/2023.

9



Ad 13 - Projekt uch wały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2024-2030.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 760/y1II!63/2023.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek podziękowała wszystkim i złożyła gratulacje
Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi, który również zabrał głos i podziękował radnym za
uchwalenie budżetu na 2024 rok. Skarbniczka Marta Niedzielska podziękowała wszystkim za
współpracę.

Następnie, Przewodnicząca Rady zarządziła 30 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady.

Ad 14 - Projekt uchwały iy sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej dla
sanwrzqdowego zakladu budżetowego — Zaklad Gospodarki Komunalnej
w Konstancinie-Jeziornie na pokrycie kosztów oczyszczania ścieków stanowiących różnicę
pomiędzy ilością ścieków przekazanych do oczyszczalni, a zafakturowanych ich wytwórcom
w 2024 r.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 761/y1ł1163/2023.

Ad 15 - Projekt uch wal-y w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych
mi pokrycie wplat na fundusze remontowe ;s”spólnot mieszkaniowych według udziału
własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakład,, budżetowego — Zaklad
Gospodarki Komunalnej iy Konstancinie-Jeziornie na rok 2024.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań.
\V wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 762/yłlŁ”63/2023.

Ad 16 - Projekt uch ;s”aly w sprawie zmiany Uch t”alj” Nr 649/VIII/54/2023 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. w sprawie uch walenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Agnieszka Sobieraj przedstawiła ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunałnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
Nadano jej numer 763!yłłl!63!2023.

Ad 17 - Projekt uch wały w sprawie zmiany lich wały Nr 650/VIII/54/2023 Rady Miejskiej
Konstanciu-Jeziorna z dnia 22 marca 2023 r. ty sprawie ustalenia szczególe wego sposobu
i zakresu świadczenia usług ty zakresie odbioru odpadów komunalnych od iś”laścicieli
nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów iy zamian za uiszczona
opłatę.

Kierownik Agnieszka Sobierąj przedstawiła ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (14 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Nadano jej numer 764/VIII/63/2023.

Ad 18 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej
dla metropolii warszawskiej 2030+”.

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały wraz z wprowadzaną
autopoprawką. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 765/V111163/2023.

Ad 19 - Projekt uch wały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego
przyslugujqcego strażakom ratownikom Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie
Konstancin-Jeziorna.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk przedstawił ww. projekt uchwaly oraz odpowiedział twierdząco
na pytanie Przewodniczącej Rady: czy strażacy będą też mieli placone za zawody?
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawil pozytywną opinię Komisji.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.
Nadano jej numer 766/V111163/2023.

Ad 20 - Projekt uch wały w sprawie utworzenia Klubu „Senior +„ oraz zasad jego
funkcjonowania przy ul. Jana Sobieskiego 13.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały oraz odpowiedziała na pytanie
Przewodniczącej Rady: czy dużo seniorów jest na liście rezerwowej? Radny Krzysztof
Bajkowski poinformowal, iż będzie przeciw, bo sprawa budzi wiele kontrowersji. Następnie,
wywiązała się krótka dyskusja.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymalo się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 767/VIII/63/2023.

Ad 21 - Projekt uch wały w sprawie przyjęcia Programu ProJilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy
Konstancin-Jeziorna na rok 2024.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawila ww. projekt uchwaly. Brak pytań.
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 768/VIIL”63/2023.

Ad 22 - Projekt uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej stanowiącej działkę
ewidencyjną nr 333/2 z obrębu 03-32 ;y mieście Konstancin-Jeziorna, nazwy „Lawendowa”.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwaly. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
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W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-t, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 769/y111163!2023.

Ad 23 - Projekt uch wały ty sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy
Konstancin-Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej
w miejscowości Kierszek w gminie Konstancin- Jeziorna, oznaczonej w ewidencji gruntów
i budynkówjako działka numer 29/3 z obrębu 0013 Kierszek.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań.
Przewodnicząca Komisji Ladu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Amia Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 770JV111163/2023.

Ad 24 - Projekt uch tt”ały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie Stowarzyszeniu
„Chorqgiew Stołeczna Związku Harcerstwa Polskiego” nieruchomości stanowiącej działkę
ewidenc;jnq nr 69 z obrębu Ol-24 ty mieście Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Atina Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Radny Włodzimierz Wojdak oraz Przewodnicząca Rady poinformowali, iż są za podjęciem
ww. uchwały.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 77 ł/VIII/63/2023.

Ad 25 - Projekt uch wały w sprawie it”yrażenia zgody na wydzierżawienie części
nieruchomości stanowiących własność Gminy Konstancin-Jeziorna z przeznaczen ien pod
infrastrukturę techniczną związaną z elektronrobilnościq, na okres 10 łat

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na
pytanie Przewodniczącej Agaty Wilczek: czy odejdą nam jakieś miejsca postojowe?
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Mąjątkowych Andrzej Cicślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 6, przeciw-0. wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 772!y111163/2023.
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Ad 26 - Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych w wyborach uzupełniających.

Kierownik Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały.
Do składu Zespohi zglosili się lub zostali zgłoszeni przez radnych następujący kandydaci:
radna Alfreda Konopka, radny Grzegorz Szewczyk, radny Wlodzimierz Wojdak, radna Irena
Sliwka oraz Kierownik Joanna Bednarczyk, którzy wyrazili zgodę na uczestnictwo
\V Zespole.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z zaproponowanym składem Zespołu.
Nadano jej numer 773/VIII/63/2023.

Ad 27-Korespondencja.

Przewodnicząca Agata Wilczek przypomniała, iż korespondencja wysyłana była na bieżąco.
Pytań brak.
Radny Krzysztof Bajkowski zabral glos i zapytal: komu podlega nocna pomoc lekarska i do
kogo wyslać pismo w tej sprawie. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Dariusz
Zieliński.

Ad 28 - Zaniknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 14.00.
Poinformowała również, że termin kolejnej sesji podany zostanie do końca roku, wstępnie
będzie to 7 łub 14 lutego 2024 r.

Wszystkie glosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

ProtokóŁ sporżądziła:

Katarzyna Gotal

PR;:;Y” Y7;CA

czek
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LISTA OBECNOŚCI RADNYCH VIII KADENCJI NA.63 SESJI W DNIU so.w.a.2023 r.

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

2.__Borowska Anna

1. Baj kowski Krzysztof

3. Cieślawski Andrzej_____________

t4 Dąbrowska Renata
15, Głowacki Arkadiusz

—r-4 4 t
6. Golębiowski Ignacy \j7%
„7. Grzegorzewski Adam

2Komosa Bogusław —

9. Konopka Alfreda

10. KostrzewskaAleksandra
— ĆJ3rC(\,” 4

11. Siudzińska Iwona

12. Szewczyk Grzegorz

13._Ś1iwka Irena

14. Wasilewski Piotr

15. Wieczorek Izabella

16. Wieczorek Renata

17. Wierzbicka Bożena

tŚ7 Wilczek Agata

19.” Wojdak Włodzimierz

20. Zarzycka Dorota
- W (C QeCC(Yt

21. Zewar Arkadiusz





Eektonczrio pcJpisay przez:

Ireneusz Kolakowski; Regionaina Izba
Obrachunkowa w Warszaw[e
dniu 12 grudnia 2023

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin
Jeziorna projekcie uchwaly budżetowej na 2024 rok oraz o możliwości sfinansowania
deficytu

Na podstawie art. 13 pkt 3, art. W ust. 2 i art. 20 ustawy z dnia 7 października I
regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1325), oraz art. 238 i 246
2 ustawy z dnia 27sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz.
późn. zm.) Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
Zamiejscowy w Ciechanowie:

Przewodniczący:
Członkowie:

Ireneusz KOLAKWOSKI
Renata SOKOLNICKA
Artur CYBULSKI

uchwała, co następuje:

*1

Wydaje się pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna
projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok.

Wydaje się pozytywną opinię w sprawie możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego
w projekcie uchwaly budżetowej na 2024 rok.

*3

1. Uchwała została podjęta jednogłośnie i wchodzi w życie z dniem podjęcia.

2. Opinia, o której mowa w * 2, podlega opubtikowaniu przez Konstancin-Jeziorna w trybie
określonym wart. 246 ust. I i 2 ustawy o finansach publicznych.

*4

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie w terminie 14 dni od dnia doręczenia.

Uzasadnienie

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie przyjąl następujące
kryteria stanowiące podstawę wydania pozytywnych opinii:

•

;:O 3?C1y jej:J::.k)

.y::i
2023 12- 3

dz .Q.... podj

U CHWAŁA Nr 3s.131312023
Składu Orzekającego
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1) kompletność przedłożonej dokumentacji oraz zachowanie formalno-prawnych wymogów
dotyczących przedstawienia projektu uchwały budżetowej,

2) poprawność w zakresie planowania dochodów i wydatków, z obowiązkowym
wyodrębnieniem i wyszczególnieniem wskazanym w ustawie o finansach publicznych
oraz uchwały organu stanowiącego w sprawie trybu prac nad projektem uchwały
budżetowej,

3) ujmowanie po stronie dochodów i wydatków obowiązkowych zadań własnych,
4) ujmowanie po stronie dochodów i wydatków zadań z zakresu administracji rządowej i

innych zadań zleconych ustawami,
5) prawidłowość określenia dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań

realizowanych na podstawie porozumień z organami administracji rządowej,
6) prawidłowość określenia dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań

realizowanych w drodze umów lub porozumień między jednostkami samorządu
terytorialnego,

7) zachowanie wymaganej prawem relacji w zakresie budżetu bieżącego lub prawidłowości
sfinansowania ujemnego budżetu bieżącego,

8) prawidłowość wskazania przychodów i rozchodów równoważących wynik finansowy,
9) zachowanie ustawowych zasad w zakresie możliwości sfinansowania deficytu,
10) prawidłowość przeznaczenia nadwyżki budżetu,
II) zachowanie zgodności wartości przyjętych w projekcie uchwały budżetowej z

wartościami wykazanymi w wieloletniej prognozie finansowej, w tym co najmniej w
zakresie wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu,

12) prawidłowość ustalania rezerw ogólnej i celowych,
13) prawidłowość udzielania dotacji z budżetu,
14) prawidłowość planów przychodów i kosztów samorządowych zakładów budżetowych,
15) prawidłowość planów dochodów rachunku dochodów jednostek oświatowych oraz

wydatków nimi finansowanych,
16) zachowanie zupełności i spójności budżetu,
17) prawidłowość określania limitów dla zobowiązań i zakresu upoważnień zawartych w

uchwale budżetowej,
18) zachowanie zgodności z obowiązującą klasyfikacją budżetową,
19) prawidłowość rachunkowa projektu uchwały budżetowej.

Skład Orzekający stwierdza, iż powyższe kryteria zostały zachowane i wydaje opinie jak
w sentencji.

Zaplanowano dochody w wysokości 232.814.950 zł z tego:
— bieżące w kwocie 196.156.655 zł,
— majątkowe w kwocie 36.658.295 zł,

oraz wydatki w wysokości 256.605.630 zł z tego:
— bieżące w kwocie 201.553.465 zł
— majątkowe w kwocie 55.052.165 zł.

Zachowane zostały wymogi określone w art. 242 ustawy o finansach publicznych, gdyż
pomimo tego, że planowane wydatki bieżące są wyższe niż planowane dochody bieżące, to
zostały właściwie sfinansowane przychodami z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych.

Deficyt budżetu Gminy Konstancin-Jeziorria wynoszący 23.790.680 zł zostanie pokryty
przychodami pochodzącymi z pożyczki w wysokości 8.290.680 zł oraz nadwyżką budżetu z



lat ubiegłych w wysokości 15.500000 zł. Sfmansowane deficytu jest zgodne z art. 217 ust. 2ustawy o finansach publicznych. Łączne przychody budżetu wynoszą 23 .790.680 zł.
Zachowana została wymagana art. 229 u.f.p. korelacja wartości wykazanych w projekcieuchwały budżetowej na 2024 rok i projekcie WPF, w tym w zakresie wyniku budżetu izwązanych z nim kwot przychodów oraz długu.

Burmistrz Gminy jest zobowiązany zgodnie z art. 238 ust. 3 ustawy o finansach publicznychprzedstawić Radzie Miasta opinię, o której mowa w I niniejszej uchwały przeduchwaleniem budżetu,

Przewodniczący Składu Orzekającego
Ireneusz Kołakowski
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E;ektronicznia podpisany orzez:
Irensuaz Ku eiwnk Rena na Izba
Obrachunkowa w Warszawie
dnia 12 grudnie 2023

Uchwała Nr 3.h./320/2023
tEGO REGIONALNEJ IZBY OBRACHUNKOWEJ

w WARSZAWIE
z dnia 12 grudnia 2023 r.

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin
Jeziorna projekcie uchwały o wieloletniej prognozie finansowej

Na podstawie art. 13 pkt 12, art. 19 ust. 2 i art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r. o
regionalnych izbach obrachunkowych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1325) oraz art. 230 ust. 2 pkt li
ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2023 r. poz. 1270 z
zm.) - Skład Orzeką3ący Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespół Zamiejscowy
w Ciechanowie:

Przewodniczący:
Członkowie:

Ireneusz KOŁAKOWSKI
Renata SOKOLNICKA
Artur CYBULSKI

uchwala, co następuje:

*1

Wydaje się pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza
Jeziorna projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na

*2

Gminy Konstancin
łata 2024— 2030.

Uchwała została podjęta jednogłośnie i wchodzi w życie z dniem podjęcia oraz podlega
opublikowaniu przez Gminę Konstancin Jeziorna w trybie określonym w art. 246 ust. 2 w
związku z art. 230 ust. 3 ustawy o finansach publicznych.

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Warszawie w terminie 14 dni od dnia doręczenia.

UZASADNIENiE

Wieloletnia Prognoza Finansowa (dalej: WPF) spelnia wymogi konstrukcyjne
określone w art. 226 — 228 ustawy z 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (dalej:

a także w zakresie upoważnienia konstruowanego na podstawie art. 228 u.f.p.

Okres sporządzenia WPF uwzg]ędnia dyspozycję art. 227 u.f.p., gdyż obejmuje okres
na jaki przyjęto limity wydatków na przedsięwzięcia określone w załączniku nr 2 Uchwały
oraz okres, na który zaciągnięto zobowiązania i planuje się zaciągnąć zobowiązania.

L)WIA: 2023 -12- 13



Występuje wymagana art. 229 u.f.p. korelacja wartości wykazanych w projekcie WPF
i w projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok, w tym w zakresie wyniku budżetu i
związanych z nim kwot przychodów oraz długu.

Zachowane zostały wymogi określone w art. 242 ustawy o finansach publicznych,
gdyż pomimo tego, że planowane wydatki bieżące są wyższe niż planowane dochody bieżące,
to zostały właściwie sfinansowane przychodami w postaci nadwyżki budżetu z lat ubiegłych a
zaciągnięcie długu następuje wyłącznie na wydatki majątkowe.

W oparciu o dokonaną analizę i dane, którymi dysponuje Regionalna Izba
Obrachunkowa w Warszawie, należy stwierdzić, że nie zachodzą przesłanki do podważenia
realności kwot przyjętych wartości po stronie dochodowej budżetów. Przedstawione
objaśnienia do kategorii finansowych przyjętych w WPF korespondują z danymi liczbowymi.

W zakresie planowanej kwoty długu stwierdzono, że zachowana została relacja
określona w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Spełnione zostały bowiem ustawowe
wymogi dotyczące maksymalnego wskaźnika spłaty zadłużenia, tj. kwota z lewej strony
wzoru wskaźnika jest mniejsza od kwoty wynikającej z prawej strony.

Biorąc powyższe pod uwagę Skład Orzekający postanowił jak w sentencji.

Przewodniczący Składu Orzekającego
Ireneusz Kołakowski

Otrzymują:

1) Burmistrz Gminy Konstancin-Jeziorna
2) a/a

Do wiadomości:

Przewodniczący Rady Miasta Konstancin - Jeziorna
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Opinia komisji Bu4ietu Inwestycji i SprawpMąjatkowych ( projekcie
4wały.budżekweiiniok 2024 pflcslaneipflBurmistrA,a do Rady

Miejskiej Konstanein- Jeziorna w dniu 15 listopada 2023 r.

Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych analizowała przesłany projekt uchwały
budżetowej na rok 2024 na swoich posiedzeniach w dniach 21 listopada i 5 grudnia 2023
roku. W czasie tych posiedzeń przeanalizowano prognozowane dochody i wydatki gminy
oraz złożone przez mieszkańców, radnych i komisje merytoryczne Rady Miejskiej wnioski do
projektu uchwały budżetowej Gminy Konstancin- Jeziorna na rok 2024. W wyniku tej analizy
oraz dyskusji podjęto wnioski i ostatecznie zaopiniowano projekt budżetu na rok 2024, jak
niżej.

Wnioski dot. zmian w projekcie uchwały budżetowej przyjęte przez
Komisję Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych.

I. Wnioski zmniejszające planowany deficyt gminy w projekcie budżetu
na rok 2024

Zmniejszenie wydatków

1 .W wyniku głosowania: za-8 przeciw-O wstrzymało się-0

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 754 (Bezpieczeństwo publiczne i ochrona pożarowa)
w rozdziale 75404 (Komendy wojewódzkie policji) planowane wydatki majątkowe pkt.2
dofinansowanie zakupu samochodu dla Komisariatu Policji w Konstancinie -Jeziornie
zmniejszyć o kwotę 30.000,00 złotych,

2.W wyniku głosowania: za-9, przeciw-0, wstrzymało się-0

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 600 (Transport i łączność) w rozdziaLe 60016 „Drogi
publiczne gminne” planowane wydatki bieżące pkt 4 „Wykonanie dokumentacji
projektowych dróg gminnych” zmniejszyć o kwotę łOO 000,00 złotych

3. W wyniku głosowania: za-8, przeciw-0 wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek o zmniejszeniu o kwotę 25.000 zł dział 926 Kultura fizyczna,
rozdział 92604- Instytucje kultury fizycznej, wydatki majątkowe pktl Zadania inwestycyjne-
Monitoring na gminnych placach zabaw. Po podjęciu wniosku na tym zadaniu zostaje kwota
105.000 zł.

4. W wyniku głosowania: za-9, przeciw 0, wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek o zmniejszeniu o kwotę 150 000,00 złotych w dziale 600 rozdziale
60016 planowane wydatki majątkowe, zadania inwestycyjne punkt ł — Rozbudowa kanalizacji
deszczowej na terenie Cegielni Oborskiej - Elsam w Konstancinie-Jeziornie. Zadanie to
byłoby tym samym wykreślone z działu 600 w całości.



S. W wyniku glosowania : za 9, przeciw-0, wstrzymało się-O

Komisja podjęła wniosek o zmniejszeniu o kwotę 20.000 zł w dziale 750 Administracja
publiczna, rozdz.75075 Promocja jednostek samorządu terytorialnego, wydatki bieżące 6/
Działalność wydawnicza i zakup powierzchni reklamowej w prasie do kwoty I 80.000 zł

6. W wyniku głosowania : za łO, przeciw-0, wstrzymało się-0

Komisja podjęła wniosek o zmniejszeniu o kwotę 400.000 zł w dziale 900 Gospodarka
komunalna i ochrona środowiska, rozdz.90002 Gospodarka odpadami komunalnymi, wydatki
bieżące 3/Odbiór i 2agospodarowanie odpadami komunalnymi. Na zadaniu tym pozostanie
kwota 12.600.000 zł

Efektem przyjętych wniosków zmniejszających planowany deficyt jest zmniejszenie
kwoty deficytu o 725.000 zł., w tym wydatków majątkowych o 205.000 zł i wydatków
bieżących o 520.000 zi.

II. Wnioski zwiększające planowany defkyt gminy w projekcie budżetu
na rok 2024

1. W wyniku głosowania: za-8 przeciw-0, wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona
przeciwpożarowa, w rozdziale 75416 Straż gminna (miejska) w wydatkach bieżących dodać
pkt.3 Zakup fotopulapek 5.000 zł

2 W wyniku głosowania: za-7. przeciw 1, wstrzymało się-0

Komisja podjęla wniosek, aby w dziale 926 Kultura fizyczna w rozdz.92695 Pozostała
działalność w wydatkach bieżących dodać pkt.4 zumba i joga w Opaczy 25.000 zł

3. W wyniku głosowania: za-8, przeciw-0, wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek, aby dokonać zwiększenia w dziale 926 Kultura fizyczna
w rozdziale 92695 Pozostała działalność w wydatkach bieżących pkt 1 nagrody za udział
w imprezach sportowych organizowanych przez gminę oraz za wybitne osiągnięcia sportowe
o kwotę 25.000 zł ( do kwoty 75.000 zł).

4. W wyniku głosowania: za- 9. przeciw-0, wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 600 Transport i lączność, w rozdz.60016 Drogi

publiczne gminne w wydatkach majątkowych pkt 20- dodać zadanie pod nazwę Budowa

chodnika ulicy Załeśnej w sołectwie Borowina — 50.000 zł.

5. W wyniku glosowania: za-9 przeciw-0, wstrzymało się- O



Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi

publiczne gminne w wydatkach majątkowych pkt 21- dodać zadanie pod nazwą budowa

ulicy Ściennej w Bielawie — 50.000 zł

6. W wyniku głosowania: za-9., przeciw- 0, wstrzymało się-O

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi

publiczne gminne w wydatkach majątkowych pkt 23- dodać zadanie pod nazwą Budowa

ciągu pieszo rowerowego na dzialce 87 w obrębie 0015 - 75.000 zI.

7. W wyniku głosowania: za-9, przeciw-0, wstrzymało się-O

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 600 Transport i łączność, w rozdz.60016 Drogi

publiczne gminne w wydatkach majątkowych pkt 22- dodać zadanie pod nazwą Budowa
chodnika w ulicy Glowackiego— 75.000 zl

8. W wyniku głosowania: za- 9, przeciw-0, wstrzymało się-O

Komisja podjęła wniosek, aby w dziale 750 Administracja publicziia, rozdz.75075 Promocja
jednostek smorządu terytorialnego, wydatki bieżące pkt 9 dodać zadanie - Wydanie
spacerownika po gminie Konstancin-Jeziorna- 20.000 zi.

9. W wyniku głosowania: za-lO, przeciw-O wstrzymało się- O

Komisja podjęła wniosek, aby xy dziale 600 Transport i łączność w rozdz.60004 Lokalny
transport zbiorowy, wydatki bieżące pkt 1/ Dofinansowanie linii ZTM- porozumienie z m.st.
Warszawy (linie 139,200,251,264,710,724,742,N50) zwiększyć finansowanie o 400.000 zł do
kwoty 6.700.000 zł

Efektem przyjętych wniosków zwiększających planowany deficyt jest zwiększenie
kwoty deficytu o 725.000 zł., tym wydatków majątkowych o 250.000 zI i wydatków
bieżących o 475.000 zł.

III. Podsumowanie

W przypadku przyjęcia wszystkich wniosków, zarówno zmniejszających jak
i zwiększających planowany deficyt budżetu na rok 2024, nie ulegnie on zmianie
i wyniesie:

23.790.680 zł

Nie ulegną zmianie również planowane dochody budżetowe iw kwocie ogółem
232.814.950 zł, z tego:

a) bieżące iw kwocie 196.156.655 zł
b) majątkowe w kwocie 36,658.295 zl

Natomiast planowane wydatki globalnie pozostaną na tym samym poziomie i wyniosą:

256.605.630 zł



Z tym, że:

a) bieżące w kwocie 201.508.465 zł
b) majątkowe w kwocie 55.097.165 zł

W wyniku głosowania:

za- 9 przeciw O wstrzymało się O

Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych pozytywnie opiniuje
cały projekt w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na
rok 2024 wraz z przegłosowanymi w/w wnioskami.
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